
 
 

 

Καρδίτσα 21/5/2025 

 

Προς τον  Διευθυντή  
Του Ζάννειου Ιδρύματος Παιδικής Προστασίας  

και Αγωγής Πειραιώς 

κ. Δημήτρη Λιανό   
 

 
Αξιότιμε κ. Διευθυντά, 

 
Θα ήθελα κατ’ αρχάς να σας ευχαριστήσω για τη συμμετοχή της Χορωδίας  σας στην 

17η Διεθνή Συνάντηση Σχολικών Χορωδιών του 43ου Διεθνούς Φεστιβάλ Καρδίτσας. Η 
παρουσία σας ήταν ένα πολύ ευχάριστο γεγονός για το Διεθνές Φεστιβάλ Σχολικών 
Χορωδιών προσφέροντας ένα καταπληκτικό αφιέρωμα με αξιόλογες ερμηνείες έργων. 

Η Χορωδία σας ήταν πειθαρχημένη και ομοιογενής με πολύ ωραίο ήχο. 
 

Πραγματικά,  η Χορωδία σας άφησε θετικές εντυπώσεις για την απόδοση του προγράμματός 
της, το οποίο ερμήνευσε με καλή άρθρωση και σκηνική παρουσία. 

Θερμά συγχαρητήρια για την εμφάνισή σας. Η Χορωδία σας θεωρείται πολύ εξελίξιμη και 
ελπίζουμε στο μέλλον να διευρύνετε το ρεπερτόριό σας με έργα διαφόρων εποχών και στυλ.  

 
Αγαπητέ κ. Λιανέ,  

 
Θα ήθελα με την επιστολή μου αυτή να σας ανακοινώσω ότι η Χορωδία σας διακρίθηκε 

ιδιαίτερα και κατατάχθηκε στις αξιόλογες Χορωδίες της 17ης Διεθνούς Συνάντησης Σχολικών 
Χορωδιών. 

Θεωρούμε ότι η Χορωδία σας πληροί τις προϋποθέσεις για να εκπροσωπήσει την Ελλάδα 
και το Διεθνές Φεστιβάλ Καρδίτσας σε προσεχείς διαγωνισμούς και Φεστιβάλ της Ιταλίας και της 
Σερβίας. 

Δεχθείτε τα θερμά μου συγχαρητήρια, καθώς η Χορωδία σας άφησε ιδιαίτερα θετικές 
εντυπώσεις όσον αφορά την απόδοση του προγράμματός της.  

 
Θα ήθελα για μια ακόμη φορά να σας ευχαριστήσω για τη συμμετοχή σας και είμαι 

βέβαιος ότι και οι Χορωδοί σας εισέπραξαν μια πολύτιμη και αξέχαστη εμπειρία από τη 
συμμετοχή τους αυτή. 

 
Ελπίζουμε να σας δούμε  στη 18η Διεθνή Συνάντηση Σχολικών Χορωδιών και φυσικά στο 

εξωτερικό. 
 

Συγχαρητήρια σε σας προσωπικά κ. Λιανέ, στα παιδιά, σε όλους τους συνεργάτες σας και 
ιδιαίτερα στον διευθυντή της Χορωδίας κ. Στέφανο Καρδιόλακα, για το σημαντικό 
εκπαιδευτικό και καλλιτεχνικό του έργο.  
 



      Εύχομαι καλή επιτυχία στη Χορωδία σας στους μελλοντικούς στόχους της και ιδιαίτερα στις 
εμφανίσεις της στο εξωτερικό, εάν το καταφέρετε. 

 
 
 

Με εκτίμηση 

ο Καλλιτεχνικός Διευθυντής 

Νίκος Ευθυμιάδης 


